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Geachte heer Van Rijn,

Bij brief van 7 november 2014 informeerde u de Kamer over de voorgenomen oprichting van de 
Stichting Jongeren Op Gezond  Gewicht (34 080).
De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport stelt het op prijs spoedig antwoord te 
ontvangen op de navolgende vragen. Tot dat moment gaat de commissie ervan uit dat door u geen 
onomkeerbare beslissingen ter zake zullen worden genomen. 

1. Kunt u  toelichten waarom de stichting de meest passende vorm is om het Convenant Gezond 
Gewicht voort te zetten, en hoe dat uit welk onderzoek blijkt?

2. Waarom is er niet gekozen om de betrokken partijen zelf een stichting te laten oprichten? 
Waarom wordt gekozen voor een overheidsstichting?

3. Heeft u aan alternatieven voor de stichtingsvorm gedacht? Zo ja, welke? Waarom is hiervoor 
niet gekozen? Zo nee, waarom is er niet nagedacht over alternatieven, conform het Kader 
voor Stichtingen?  

4. Hoe wordt aan de minister van VWS gerapporteerd in het kader van de subsidierelatie die de 
stichting heeft met het ministerie? Wat is in dit kader de rol van  de door VWS benoemde 
persoon in de raad van bestuur?  

5. Is er een rol voor het ministerie van OCW bij de op te richten stichting, zoals wel het geval 
was bij het convenant? Zo ja, waar uit bestaat deze rol? Zo nee, waarom is deze rol komen te 
vervallen?

6. Wat is het (eigen) vermogen van de stichting bij oprichting? Is er een openingsbalans? 
7. Wat zijn de verwachte baten en lasten van de stichting?
8. Hoeveel bedraagt de jaarlijkse subsidie en kan de staatssecretaris een meerjarig overzicht 

geven van de afbouw van deze bijdrage?
9. Wat zijn de voorwaarden waaronder de subsidie aan de stichting wordt verleend?
10. Geldt het afzien van benoeming van ambtenaren van VWS in het bestuur van de stichting ook 

voor de benoeming van één van de leden van de Raad van Toezicht, zoals de Algemene 
Rekenkamer heeft geadviseerd? Zo nee, waarom niet?

11. Op welke wijze worden de leden van de Raad van Toezicht benoemd, en wat is de rol van de 
staatssecretaris daarbij?

12. Hoe verhoudt het recht van de staatssecretaris om één van de leden van de raad van toezicht 
te benoemen zich tot zijn wens dat de invloed op de stichting vanuit VWS niet omvangrijk 
dient te zijn?

13. Wat verstaat u onderaan pagina 2 van uw brief onder ‘beperkte sturingsmogelijkheden, die 
zijn geënt op een goede governance’?

14. Kunt u toelichten wat een evaluatie vanuit de Kaderregeling VWS-subsidies inhoudt? Wie gaat 
deze evaluatie uitvoeren?
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Hoogachtend,
                        
de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen


